
Zápis č. 2023/1.ZO 
ze zasedání zastupitelstva obce Vyskytná nad Jihlavou 

dne 27. 2. 2023 

_________________________________________________________________________ 
23/1.1 Zahájení, prezence  

Přítomni: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Miroslava Palánová, Hana 
Provázková, Jiří Šmergl, Jaromír Vacek, Aleš Schwammenhöfer, Kamil Hrůza, Pavel Pavlík, 
Tomáš Trněný                               
Omluveni: Jana Ottová, Vojtěch Šmergl – pozdní příchod, Václav Vacek-pozdní příchod, 
Kamil Chudoba 
Neomluveni: nikdo 
Hosté: nikdo 
Paní starostka jako předsedající zahájila jednání v 18:08 hodin, konstatovala, že 

zastupitelstvo je usnášeníschopné, přítomno je 11 zastupitelů.  

 

 

23/1.2 Jmenování zapisovatele 
Usnesení číslo 2023/1.2 ZO: zapisovatelem je určen Aleš Schwammenhöfer 
 
23/1.3 Volba ověřovatelů zápisu 
Rozprava: předsedající informovala zastupitele, že zákon 128/2000 Sb., o obcích (obecní 
zřízení) umožňuje navržení a zvolení ověřovatelů zápisu ze zasedání zastupitelstva i z řad 
přítomných hostů. Nikdo z hostů nebyl přítomen. Na ověřovatele zápisu přijali návrh od 
předsedající zastupitelé Miroslava Palánová a Pavel Pavlík. 
Usnesení číslo 2023/1.3.ZO: Zastupitelstvo schvaluje za ověřovatele zápisu Miroslavu 
Palánovou a Pavla Pavlíka. 
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Hana Provázková, Jiří Šmergl, Jaromír Vacek, 
Aleš Schwammenhöfer, Kamil Hrůza, Tomáš Trněný                               
Proti hlasovali: nikdo 
Zdrželi se: Pavel Pavlík, Miroslava Palánová 

Usnesení bylo přijato. 
 
 
23/1.4 Schválení a doplnění programu 
Rozprava: předsedající informovala zastupitele o programu zasedání a požádala zastupitele 
o návrhy na doplnění programu. Sama navrhla doplnění programu o bod týkající se 
Smlouvy o dílo na Rekonstrukci a přístavba objektu Základní školy Vyskytná nad Jihlavou – 
kde došlo nakonec na rozdělení díla na dvě části – stavební a gastro. A dále pak bod 
Komplexní administrace výběrového řízení na DČOV Rounek. Žádný další návrh na doplnění 
programu nebyl z řad zastupitelů vznesen. 
Program jednání je následující: 
1)   Zahájení 
2)   Jmenování zapisovatele 
3)   Volba ověřovatelů zápisu 
4)   Schválení a doplnění programu 
5)   Zpráva z jednání Rad obce dne 22.12.2022, 18.1.2023, 30.1.2023 a 23.2.2023 



6)   Zpráva z jednání výborů 
7)   Zpráva z jednání komisí 
8)  Schválení střednědobého výhledu rozpočtu obce Vyskytná nad Jihlavou na roky 2025, 

2026 
9) Souhlas s podáním investičního záměru na akci Rekonstrukce a přístavba objektu 

Základní školy Vyskytná nad Jihlavou 
10) Schválení Smlouvy o dílo Rekonstrukce a přístavba objektu Základní školy Vyskytná   
nad Jihlavou – stavební část 
11) Vyhlášení záměru projektu Protipovodňový varovný a informační systém obce 

Vyskytná nad Jihlavou 
12) Vyhlášení záměru projektu Rekonstrukce veřejného osvětlení obce Vyskytná nad 

Jihlavou 
13)  Návrh na pořízení změny Územního plánu č.3 
14)  Žádost o finanční dar pro organizaci Život 99 Jihlava, z.ú. 
15)  Žádost o projednání připojení se k mezinárodní kampani „Vlajka pro Tibet“ 10.3.20223 
16)  Smlouva o smlouvě budoucí zřízení věcného břemene na části služebných pozemků – 
inženýrská síť – decentralizovaná čistička odpadních vod 
17)  Informace obecního úřadu 
18) Schválení Smlouvy o dílo Rekonstrukce a přístavba objektu Základní školy Vyskytná 

nad Jihlavou – gastro část 
19) Komplexní administrace výběrového řízení DČOV Rounek 
20)  Diskuze zastupitelů 
21)  Diskuze hostů 
22)  Závěr 
V 18:14 nově příchozí Václav Vacek, nyní počet zastupitelů 12. 
Usnesení číslo 23/1.4.ZO: Zastupitelstvo schvaluje navržený program jednání. 
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Miroslava Palánová, Hana Provázková, Jiří 
Šmergl, Jaromír Vacek, Aleš Schwammenhöfer, Kamil Hrůza, Pavel Pavlík, Tomáš Trněný, Václav Vacek                               
Proti hlasovali: nikdo 
Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 
 
23/1.5 Zpráva z jednání rad obce 
Rozprava: předsedající informovala zastupitele, že se rada obce sešla od posledního 
zastupitelstva 4x, a to dne 22.12.2022, 18.1.2023, 30.1.2023 a 23.2.2023. Informovala o 
projednaných bodech a následně požádala přítomné o vznesení dotazů a připomínek.  
Usnesení číslo 2023/1.5.ZO: Zastupitelé přijímají zprávy z rad obce Vyskytná nad Jihlavou 
dne 22.12.2022, 18.1.2023, 30.1.2023 a 23.2.2023 bez připomínek. 
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Miroslava Palánová, Hana Provázková, Jiří 
Šmergl, Jaromír Vacek, Václav Vacek, Aleš Schwammenhöfer, Kamil Hrůza, Pavel Pavlík, Tomáš Trněný                               
Proti hlasovali: nikdo 
Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 
 
23/1.6 Zpráva z jednání výborů 
Rozprava: Předsedající informovala, že v období od posledního zasedání zastupitelstva dne 
12.12.2022 se nesešel žádný z výborů. 
Usnesení číslo 2023/1.6.ZO: Zastupitelé berou zprávu na vědomí.  



Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Miroslava Palánová, Hana Provázková, Jiří 
Šmergl, Jaromír Vacek, Václav Vacek, Aleš Schwammenhöfer, Kamil Hrůza, Pavel Pavlík, Tomáš Trněný                               
Proti hlasovali: nikdo 
Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 
23/1.7 Zpráva z jednání komisí 
Rozprava: Předsedající informovala, že v období od posledního zasedání zastupitelstva dne 
12.12.2022 se nesešla žádná z komisí. 
Usnesení číslo 2023/1.7.ZO: Zastupitelé berou informaci na vědomí. 
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Miroslava Palánová, Hana Provázková, Jiří 
Šmergl, Jaromír Vacek, Václav Vacek, Aleš Schwammenhöfer, Kamil Hrůza, Pavel Pavlík, Tomáš Trněný                                
Proti hlasovali: nikdo 
Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 

 
23/1.8 Schválení střednědobého výhledu rozpočtu obce Vyskytná nad Jihlavou na 
roky 2025, 2026 
Rozprava: Předsedající informovala o potřebě mít schválený střednědobý výhled Obce 
Vyskytná nad Jihlavou na několik dalších let. V současné době má obec výhled rozpočtu na 
roky 2023 a 2024. Na roky 2025 a 2026 je do výhledu zakomponována i investice na novou 
kanalizaci a ČOV ve výši 150 mil.Kč. Tento návrh je předkládán ke schválení.  
Usnesení číslo 2023/1.8.ZO: Zastupitelé schvalují Střednědobý výhled rozpočtu obce 
Vyskytná nad Jihlavou na roky 2025, 2026 v předloženém znění. 
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Miroslava Palánová, Hana Provázková, Jiří 
Šmergl, Jaromír Vacek, Václav Vacek, Aleš Schwammenhöfer, Kamil Hrůza, Pavel Pavlík, Tomáš Trněný                                
Proti hlasovali: nikdo 
Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 
 
23/1.9. Souhlas s podáním investičního záměru na akci Rekonstrukce a přístavba 
objektu Základní školy Vyskytná nad Jihlavou 
Rozprava: předsedající informovala, že poslední velkou částí rekonstrukce ZŠ je přístavba 
školy a rekonstrukce školní jídelny. Obec Vyskytná nad Jihlavou zkusí požádat o dotaci a za 
tímto účelem je zapotřebí odsouhlasit podání investičního záměru.  
V 18:28 nově příchozí Vojtěch Šmergl, nyní zastupitelů 13. 
Usnesení číslo 2023/1.9.ZO: Zastupitelstvo souhlasí s podáním investičního záměru na akci 
s názvem Rekonstrukce a přístavba objektu Základní školy Vyskytná nad Jihlavou do 
podprogramu 298D2320 Podpora obnovy a rozvoje materiálně technické základny 
regionálního školství v působnosti obcí a zároveň souhlasí se zajištěním minimální výše 
spoluúčasti. 
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Miroslava Palánová, Hana Provázková, Jiří 
Šmergl, Jaromír Vacek, Václav Vacek, Aleš Schwammenhöfer, Kamil Hrůza, Pavel Pavlík, Tomáš Trněný, Vojtěch Šmergl                                
Proti hlasovali: nikdo 
Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 
 
 



23/1.10 Schválení Smlouvy o dílo Rekonstrukce a přístavba objektu Základní školy 
Vyskytná nad Jihlavou – stavební část 
Rozprava: předsedající informovala zastupitele, že v souvislosti podáním žádosti o dotaci 
provedla hodnotící komise dne 23.2.2023 vyhodnocení nabídek dodavatelských firem na 
stavební část díla Rekonstrukce a přístavba objektu Základní školy Vyskytná nad Jihlavou. 
Z oslovených firem neposlala nabídku žádná firma, celkem 4 firmy se ozvaly s nabídkou na 
základě internetové výzvy. Z celkem došlých 4 nabídek byla cenově nejvýhodnější nabídka 
firmy SDZ Profin, s.r.o. s cenou díla 10 262 760,63 Kč bez DPH (12 417 940,36 Kč s DPH). 
Usnesení číslo 2023/1.10.ZO: Zastupitelstvo schvaluje rozhodnutí hodnotící komise ze dne 
23.2.2023 a uzavření Smlouvy o dílo Rekonstrukce a přístavba objektu Základní školy 
Vyskytná nad Jihlavou na stavební část s firmou SDZ Profin, s.r.o. za cenu díla 10 262 760,63 
Kč bez DPH (12 417 940,36 Kč s DPH.).  
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Miroslava Palánová, Hana Provázková, Jiří 
Šmergl, Jaromír Vacek, Václav Vacek, Aleš Schwammenhöfer, Kamil Hrůza, Pavel Pavlík, Tomáš Trněný, Vojtěch Šmergl                                
Proti hlasovali: nikdo 

Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 
 
23/1.11 Vyhlášení záměru projektu Protipovodňový varovný a informační systém 
obce Vyskytná nad Jihlavou 
Rozprava: předsedající informovala, že MŽP rozhodlo o poskytnutí dotace na 
Protipovodňový varovný a informační systém obce Vyskytná nad Jihlavou. V praxi to 
znamená, že by došlo ke kompletní rekonstrukci rozhlasového systému v celé obci (tedy vč. 
místních částí) a s propojením složek záchranného systému a možnosti informovanosti 
místních občanů. Hodnota projektu činí 3 252 504 Kč, výše dotace 2 276 752,80 Kč. Nyní je 
zapotřebí rozhodnout o realizaci díla a následně provést výběr zhotovitele díla. 
Usnesení číslo 2023/1.11.ZO: Zastupitelstvo schvaluje vyhlášení záměru projektu 
Protipovodňový varovný a informační systém obce Vyskytná nad Jihlavou a pověřuje 
starostku obce přípravou výběrového řízení na zhotovitele díla. 
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Miroslava Palánová, Hana Provázková, Jiří 
Šmergl, Jaromír Vacek, Václav Vacek, Aleš Schwammenhöfer, Kamil Hrůza, Pavel Pavlík, Tomáš Trněný, Vojtěch Šmergl                                
Proti hlasovali: nikdo 
Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 
23/1.12 Vyhlášení záměru Rekonstrukce veřejného osvětlení obce Vyskytná nad 
Jihlavou 
Rozprava: předsedající informovala o projektu firmy Sunritek na rekonstrukci veřejného 
osvětlení s možností podání dotace z programu NPO výzva č.1/2022. Z projektu vychází, že 
komplet osvětlení je investice ve výši 2 555 tis.Kč vč.DPH, odhadovaná výše dotace 540 
tis.Kč vč.DPH. Nyní je projekt předkládán, zda tuto investici realizovat v roce 2024 a 
požádat o dotaci.  
Usnesení číslo 2023/1.12.ZO: Zastupitelstvo schvaluje záměr rekonstrukce veřejného 
osvětlení obce Vyskytná nad Jihlavou podle předložené projektové dokumentace firmy 
Sunritek obce. 
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Miroslava Palánová, Hana Provázková, Jiří 
Šmergl, Jaromír Vacek, Václav Vacek, Aleš Schwammenhöfer, Kamil Hrůza, Pavel Pavlík, Tomáš Trněný, Vojtěch Šmergl                               
Proti hlasovali: nikdo 
Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 



23/1.13 Návrh na pořízení změny Územního plánu č.3 
Rozprava: předsedající informovala o celkem asi 10 žádostech místních občanů na změnu 
ÚP č.3. Dle informace odboru ÚP nám Magistrát města Jihlavy nebude v dohledné době 
provádět změnu ÚP, když předešlé dvě změny byly realizovány v nedávné době. Pokud 
Obec bude požadovat změnu ÚP č.3, musí za tímto účelem využít možnost privátní firmy, 
která připraví celý projekt včetně obeslání dotčených institucí a odbor ÚP pak provede jen 
schválení této změny. V diskuzi zastupitelé navrhli zjistit cenu za zapracování změn do ÚP a 
stanovit termín na uzávěrku příjmu žádostí 3.kola změny ÚP. 
Usnesení číslo 2023/1.13.ZO: Zastupitelé schvalují záměr pořízení změny ÚP č.3 ve 
zjednodušeném řízení s termínem uzávěrky žádostí do 30.6.2023 a pověřují starostku obce 
zjištěním ceny za zpracování změn do ÚP. 
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Miroslava Palánová, Hana Provázková, Jiří 
Šmergl, Jaromír Vacek, Václav Vacek, Aleš Schwammenhöfer, Kamil Hrůza, Pavel Pavlík, Tomáš Trněný, Vojtěch Šmergl 

Proti hlasovali: nikdo 

Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 
 
23/1.14 Žádost o finanční dar pro organizaci Život 99 Jihlava, z.ú. 
Rozprava: předsedající informovala o žádosti organizace Život 99 o finanční příspěvek, 
která v naší obci pravidelně poskytuje službu osobní asistence jedné občance.  
Usnesení číslo 2023/1.14.ZO: Zastupitelstvo schvaluje finanční dar ve výši 1000 Kč pro 
organizaci Život 99 Jihlava, z.ú. 
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Miroslava Palánová, Hana Provázková, Jiří 
Šmergl, Jaromír Vacek, Václav Vacek, Aleš Schwammenhöfer, Kamil Hrůza, Pavel Pavlík, Tomáš Trněný, Vojtěch Šmergl 

Proti hlasovali: nikdo 
Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 
 
23/1.15 Žádost o projednání připojení se k mezinárodní kampani „Vlajka pro Tibet“ 
10.3.2023 
Rozprava: předsedající informovala o žádosti spolku Lungta o připomenutí 64.výročí 
povstání Tibeťanů proti čínské okupaci vyvěšením vlajky Tibetu na obecním úřadu dne 
10.3.2023. 
Usnesení číslo 2023/1.15.ZO: Zastupitelstvo schvaluje připojení se k mezinárodní kampani 
„Vlajka pro Tibet“ vyvěšením vlaky Tibetu dne 10.3.2023 na obecním úřadu. 
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Miroslava Palánová, Hana Provázková, Jiří 
Šmergl, Jaromír Vacek, Václav Vacek, Aleš Schwammenhöfer, Kamil Hrůza, Pavel Pavlík, Tomáš Trněný, Vojtěch Šmergl 

Proti hlasovali: nikdo 

Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 
 
23/1.16 Smlouva o smlouvě budoucí zřízení věcného břemene na části služebných 
pozemků – inženýrská síť – decentralizovaná čistička odpadních vod 
Rozprava: předsedající informovala o potřebě schválení věcného břemene na části 
soukromých pozemků na Rounku, kde bude instalovaná DČOV, která ovšem bude v majetku 
obce a obec bude provádět čistění, kontroly a údržbu těchto DČOV a také likvidaci kalů. 
Z tohoto důvodu musí mít obec zajištěný vstup na tyto pozemky. Majitel pozemku zaplatí 
příspěvek na vybudování DČOV jednorázově ve výši 10 000 Kč.     



Usnesení číslo 2023/1.16.ZO: Zastupitelstvo schvaluje Smlouva o smlouvě budoucí zřízení 
věcného břemene na části služebných pozemků – inženýrská síť – decentralizovaná čistička 
odpadních vod. 
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Miroslava Palánová, Hana Provázková, Jiří 
Šmergl, Jaromír Vacek, Václav Vacek, Aleš Schwammenhöfer, Kamil Hrůza, Pavel Pavlík, Tomáš Trněný, Vojtěch Šmergl  
Proti hlasovali: nikdo 
Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 
 
22/1.17.  Informace obce 
Vodní hospodářství - dodávky vody probíhají plynule, problémy se objevily v měsíci únoru, 

kdy v místní části Hlávkov prasklo v důsledku mrazů a pohybu zeminy původní litinové 

potrubí. Stálo to celodenní práci na opravě, kde pracovníci VAS a.s. Jihlava se svou 

technikou a za pomoci našich zaměstnanců poruchu odstranili.  V případě této poruchy na 

Hlávkově jsme nemuseli zavírat přítok vody do Jiřína a obyvatelé měli vodu i po celou dobu 

opravy. Ukázalo se, že přepojení a dopojení vodovodního potrubí na Hlávkově, které obec 

provedla v letních měsících roku 2022, bylo naprosto správné a smysluplné.  

Druhá porucha se objevila ve Vyskytné nad Jihlavou, kde jsme naštěstí vhodnou manipulací 

s uzavíracím šoupětem dokázali posunout těsnící ucpávku tak, že jsme tím poruchu 

v současnosti odstranili. Je ovšem nutné vnímat naprosto jasně skutečnost, že některé části 

naší rozvodné vodovodní sítě jsou již na hranici životnosti a bude třeba tuto skutečnost 

řešit.  

Lesní hospodářství - v našich lesích panuje částečná zimní přestávka. Lesní pracovník, který 

pro obec pracuje řadu let, provádí kontrolu oplocenek, vyřezává náletové keře a plochy 

připravuje na další jarní výsadbu. Chystáme na malých zbytkových plochách, kde rostou 

jiné druhy stromů než smrk, odstranění suchých letorostů a přípravu na obnovu lesa.  

 

Ostatní činnost v obci: 

Byly zahájeny práce na odlesnění pozemku pro stavbu liniového vedení, výstavbu úpravny 

a vodojemu na Hlávkově, jakož připojení tří vrtů do systému vodovodu Vyskytná. Plné 

stavební práce se rozeběhnou v dohledné době, kdy nám bude známá situace, zda obdržíme 

dotaci nebo budeme stavět z vlastních zdrojů. Chceme stavební práce ukončit samozřejmě 

co nejdříve.  

Na plochách budoucích víceúčelových hřišť v Jiříně a Hlávkově máme nyní tzv. zimní 

technologickou přestávku. Prováděcí plzeňská firma Vysspa si chystá jednotlivé 

komponenty pro montáž. V průběhu poloviny března se připravuje schůzka 

zainteresovaných pracovníků firmy a zástupců Obce na doladění detailů. Hřiště musí být 

dokončena vzhledem k podmínkám dotace do 31.07.2023.  

Ze všech sil připravujeme provedení výběrového řízení na zhotovitele stavby 42 ks 

decentralizovaných čistíren odpadních vod na Rounku. Máme stavební povolení, projekt 

nyní už i s rozpočtem a dotaci. Očekáváme výrazné zlepšení životního prostředí v místě a 

lepší uživatelskou pohodu. Na druhou stranu nám tento provoz přinese rozhodnutím 

Magistrátu povinnost plnění většího množství úkolů.  



A v neposlední řadě máme projekt, ke kterému jsme už provedli výběrové řízení na 

zhotovitele stavby v ZŠ v 1. podzemním podlaží, kde přístavbou zásadně změníme prostor 

šaten pro žáky a vybudujeme novou varnu a jídelnu. Velmi se těšíme, pokud obci bude 

přidělen dotační titul, že zlepšíme pracovní prostředí pro žáky, zaměstnance, učitele i 

ostatní uživatele školy a případné další strávníky.  

Máme připravené projekty na veřejné osvětlení do všech našich obcí, ale zde chceme akci 

rozdělit i na rok 2024.  

K tomu nás čeká zásadní obměna informačního rozhlasu, respektive varovného krizového 

systému při nenadálých událostech.  Původní analogové rozhlasy musíme vyměnit, je 

ukončena jejich životnost a nebudou se již vyrábět náhradní komponenty a ani jejich servis.  

Usnesení číslo 2023/1.17.ZO: Zastupitelstvo bere informace obce na vědomí. 
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Miroslava Palánová, Hana Provázková, Jiří 
Šmergl, Jaromír Vacek, Václav Vacek, Aleš Schwammenhöfer, Kamil Hrůza, Pavel Pavlík, Tomáš Trněný, Vojtěch Šmergl  
Proti hlasovali: nikdo 
Proti hlasovali: nikdo 

Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 
 
23/1.18 Schválení Smlouvy o dílo Rekonstrukce a přístavba objektu Základní školy 
Vyskytná nad Jihlavou – gastro část 
Rozprava: předsedající informovala zastupitele, že v souvislosti podáním žádosti o dotaci 
provedla hodnotící komise dne 23.2.2023 vyhodnocení nabídek dodavatelských firem na 
gastro část školní kuchyně v rámci investice Rekonstrukce a přístavba objektu Základní 
školy Vyskytná nad Jihlavou. Z oslovených firem byly doručeny 2 nabídky. Cenově 
nejvýhodnější zvítězila nabídka firmy TeS, spol. s r.o. Chotěboř, s.r.o. s cenou díla 4 312 775 
Kč bez DPH (5 218 458 Kč s DPH). 
Usnesení číslo 2023/1.18.ZO: Zastupitelstvo schvaluje rozhodnutí hodnotící komise ze dne 
23.2.2023 a uzavření Smlouvy o dílo Rekonstrukce a přístavba objektu Základní školy 
Vyskytná nad Jihlavou na gastro část s firmou TeS, spol. s r.o. Chotěboř, s.r.o. s cenou díla 
4 312 775 Kč bez DPH (5 218 458 Kč s DPH). 
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Miroslava Palánová, Hana Provázková, Jiří 
Šmergl, Jaromír Vacek, Václav Vacek, Aleš Schwammenhöfer, Kamil Hrůza, Pavel Pavlík, Tomáš Trněný, Vojtěch Šmergl  
Proti hlasovali: nikdo 

Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 
 
23/1.19 Komplexní administrace výběrového řízení DČOV Rounek 
Rozprava: předsedající informovala zastupitele o potřebě komplexní administrace 
výběrového řízení na zhotovení DČOV Rounek. Obec oslovila napřímo osvědčenou firmu 
PWB hb s.r.o., která provede administraci VŘ za cenu 45 000 Kč. 
Usnesení číslo 2023/1.19.ZO: Zastupitelstvo schvaluje firmu PWB hb s.r.o., která provede 
administraci VŘ na zhotovení DČOV Rounek za cenu 45 000 Kč. 
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Miroslava Palánová, Hana Provázková, Jiří 
Šmergl, Jaromír Vacek, Václav Vacek, Aleš Schwammenhöfer, Kamil Hrůza, Pavel Pavlík, Tomáš Trněný, Vojtěch Šmergl  
Proti hlasovali: nikdo 

Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 



23/1.20 Diskuze zastupitelů 
Místostarosta Marek informoval o žádosti p. Peroutky na instalaci reklamního poutače na 
svoji gastro-provozovnu umístěním banneru na zábradlí verandy KD Hlávkov. Zastupitelé 
nepodpořili umístění reklamy na tomto místě a navrhli umístění reklamního poutače na 
plot fotbalového hřiště ve Vyskytné nad Jihlavou. 
M.Palánová vznesla dotaz, jak bude postupováno s opravou oplocení fotbalového hřiště ve 
Vyskytné. Starostka odpověděla, že FC Vysočina byla oslovena ohledně opravy, byla 
přislíbena spoluúčast, nyní je třeba domluvit termín a výši spoluúčasti. 
Místostarosta informoval, že v průběhu března by měla být k dispozici informace o 
poskytnutí dotace na zbudování VDJ Hlávkov a napojení vrtů. Jde o zcela zásadní informaci, 
na kterou obec čeká. 
 
 
23/1.21 Diskuze hostů 
Bez přítomnosti hostů. 
 
 
23/1.22 Závěr 

Zastupitelstvo bylo ukončeno 27.2.2023 v 19:33  hod. 
 
Zapsal dne 27.2.2023 Schwammenhöfer 
 
Ověřovatelé: Miroslava Palánová a Pavel Pavlík. 


